
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy w Przewozie

w dniu 22.10.2019 r.

Przewodniczący  rozpoczął  posiedzenie  o  godzinie  08.02.  W  momencie  rozpczęcia 

posiedzenia nieobecny był radny Marian Kutasiewicz.

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał. 

Projekt w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości omówiła pani Skarbnik.

Radny  Krzysztof  Serwatka  powiedział,  że  według  niego  stawka  podatku  za  budynki 

związane z działalnością gospodarczą powinna być niższa.

Radny  Jarosław  Borkowski  zaznaczył,  że  trzeba  dokonać  weryfikacji  zgłoszonych 

powierzchni  pod  prowadzenie  działalności  gospodarczej  ponieważ  wiadome  jest,  że  ludzie  nie 

podają rzeczywistych metraży tylko zaniżone.  Komisja poprosiła,  aby w ciągu przyszłego roku 

urząd zweryfikował dokładnie te dane.

Za przyjęciem projektu głosowało 2 radnych.

Projekt  w sprawie określenia  wysokości  stawek podatku od środków transportowych na 

terenie  gminy przedstawiła  pani  Skarbnik.  Zaproponowane stawki  są  na  poziomie  tych  z  roku 

bieżącego.

Za przyjęciem projektu głosowało 2 radnych.  

Na posiedzenie przybył radny Marian Kutasiewicz.

Projekt  w  sprawie  wprowadzenia  opłata  targowej  i  ustalenia  stawek  opłaty  targowej 

w Gminie Przewóz przedstawiła pani Skarbnik. Wyjaśniła, że w zasadzie nie ma wpływów z tytułu 

tej opłaty, ale zdarzyć się może, że ktoś będzie chciał wnieść taką opłatę i wtedy musi być już 

ustalona stawka.

Za przyjęciem projektu głosowało 3 radnych.

Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów i ustalenia stawki opłaty od 

posiadania psów w gminie Przewóz omówiła pani Skarbnik. Wyjaśniła, że zaproponowana stawka 

wynosi 50 zł tak jak w roku bieżącym i w latach poprzednich.

Radny Jarosław Borkowski powiedział, że stawka tej opłaty powinna wynosić minimum 70 

zł.

Komisja zaproponowała, aby rozważyć zorganizowanie akcji czipowania psów.

Należy w ciągu roku podjąć jakieś działania, aby pozyskać większe wpływy z tego tytułu. 

Nie może mieć miejsca taka sytuacja, że jedni mieszkańcy płacą, a inni nie i w dodatku nie ma 

możliwości wyegzekwowania od nich tego obowiązku.

Za przyjęciem projektu głosowało 2 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Projekt  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  przyznawania  dodatków:  za  wysługę  lat, 



motywacyjnego,  funkcyjnych,  za  warunki  pracy,  za  godziny  ponadwymiarowe  i  doraźnych 

zastępstw  do  wynagradzania  nauczycieli  omówił  Sekretarz.  Wyjaśnił,  że  zmiany  w  Karcie 

Nauczyciela zobowiązują do wprowadzenia wyższego dodatku za wychowawstwo, tj. na kwotę 300 

zł. Ponad to ZNP wyszedł z propozycją podwyższenia też dodatku dla opiekuna stażu do kwoty 100 

zł i Wójt na taką propozycje przystał.

Za przyjęciem głosowało  2 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 08.37.

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


